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PROTOKÓŁ NR XLVI/14 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 25 kwietnia 2014 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

Ustawowa liczba radnych 29 

Stan faktyczny radnych  29 

Radni obecni    28 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie XLVI sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XLVI sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja o działalności Centrum Medycznego "Boruta" Sp. z o. o. w Zgierzu. 

6. Informacja o działalności Powiatowej Spółki Infrastrukturalnej Sp. z o. o. w Zgierzu.  

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XXXI/288/12 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 30 listopada 2012 r. w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Zgierskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2013.  

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XX/192/12 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 27 stycznia 2012 r. w sprawie przyjęcia wieloletniego powiatowego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na lata 2012-2014. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego; 

b) przyjęcia Programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych w Powiecie Zgierskim 

na lata 2014-2017; 

c) podziału Powiatu Zgierskiego na okręgi wyborcze, ich numerów, granic oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

11. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Oświadczenia i wnioski radnych. 

14. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

15. Zamknięcie obrad XLVI sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Józef Dziemdziela otworzył XLVI sesję Rady Powiatu Zgierskiego                   

o godz. 10
12

.  

Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu oraz gości. Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady uczcił minutą ciszy pamięć, zmarłej Radnej Marii Jadczak. 
 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady oświadczył, iż realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia  

17 kwietnia 2014 r., wprowadza do porządku obrad XLVI sesji projekty uchwał  

w sprawach:  

1) oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu Zgierskiego za rok 2013; 

2) zmiany uchwały Nr III/32/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia  29 grudnia 2010 r.  

w sprawie delegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Powiatu Zgierskiego; 

3) wyrażenia zgody na realizację i podpisanie umowy o dofinansowanie projektu  

pn. „Większa wiedza – równe szanse, zajęcia dodatkowe dla uczniów szkół 

specjalnych w powiecie zgierskim”, współfinansowanego ze środków Unii 

Europejskiej, w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego; 

4) zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia  20 grudnia 2013 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2014. 

Jednocześnie poinformował, że:  

1) prosi o wprowadzenie do porządku obrad XLVI sesji projektu uchwały  

w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu Zgierskiego; 

2) Zarząd Powiatu pismem z dnia 24 grudnia 2014 r. przekazał projekt uchwały  

w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasta Głowna dotyczącego przekazania 

Gminie Miasta Głowna zarządzania drogą powiatową Nr 5101 E  

– ul. Sikorskiego w Głownie, w szczególności w zakresie realizacji zadania pn. 

„Budowa sygnalizacji świetlnej  w ul. Sikorskiego” z prośbą o wprowadzenie do 

porządku obrad XLVI sesji.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu Zgierskiego. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasta Głowna dotyczącego przekazania 

Gminie Miasta Głowna zarządzania drogą powiatową Nr 5101 E  

– ul. Sikorskiego w Głownie, w szczególności w zakresie realizacji zadania pn. „Budowa 

sygnalizacji świetlnej  w ul. Sikorskiego”. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    1 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały. 

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XLVI sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XLVI sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja o działalności Centrum Medycznego "Boruta" Sp. z o. o. w Zgierzu. 

6. Informacja o działalności Powiatowej Spółki Infrastrukturalnej Sp. z o. o. w Zgierzu.  
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7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XXXI/288/12 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 30 listopada 2012 r. w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Zgierskiego z organizacjami pozarządowymi  oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2013.  

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XX/192/12 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 27 stycznia 2012 r. w sprawie przyjęcia wieloletniego powiatowego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego  na lata 2012-2014. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu Zgierskiego; 

b) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego; 

c) przyjęcia Programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych w Powiecie Zgierskim 

na lata 2014-2017; 

d) oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu Zgierskiego za rok 2013; 

e) podziału Powiatu Zgierskiego na okręgi wyborcze, ich numerów, granic oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu; 

f) zmiany uchwały Nr III/32/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia  29 grudnia  

2010 r. w sprawie delegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku Powiatu Zgierskiego; 

g) wyrażenia zgody na realizację i podpisanie umowy o dofinansowanie projektu  

pn. „Większa wiedza – równe szanse, zajęcia dodatkowe dla uczniów szkół 

specjalnych w powiecie zgierskim”, współfinansowanego ze środków Unii 

Europejskiej, w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego; 

h) zawarcia porozumienia z Gminą Miasta Głowna dotyczącego przekazania Gminie 

Miasta Głowna zarządzania drogą powiatową Nr 5101 E – ul. Sikorskiego  

w Głownie, w szczególności w zakresie realizacji zadania pn. „Budowa sygnalizacji 

świetlnej    w ul. Sikorskiego”; 

i) zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia  20 grudnia 

2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2014. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

11. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Oświadczenia i wnioski radnych. 

14. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

15. Zamknięcie obrad XLVI sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Radni otrzymali ustalony porządek obrad. 

 

Ad. 3 

Uwag do protokołu z XLV sesji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLV sesji. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  
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Ad. 4 

Radna Lidia Elert złożyła interpelacje dotyczące: 

1) realizacji postanowień porozumienia rozwiązującego umowę dotyczącą realizacji zadania 

publicznego pod nazwą „Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej w Ozorkowie dla 80 

osób przewlekle somatycznie chorych” przez Fundację Ekumeniczne Centrum Dialogu  

i Kultur z siedzibą w Aleksandrowie Łódzkim. Interpelacja stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu; 

2) wykonania przez Zarząd Powiatu Zgierskiego uchwały Nr XIX/177/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2011 r. w sprawie ustalenia zasad współdziałania z Gminą 

Miasto Ozorków. Interpelacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Radny Bogda Jarota podniósł temat oznakowania dróg na terenie Powiatu Zgierskiego,  

w szczególności znaków ograniczających tonaż. Sprawa dotyczy zarówno dróg powiatowych 

jak i gminnych, na których jest znacznie  gorsza sytuacja, gdzie często są stawiane znaki 

dopuszczające poruszanie się pojazdów o masie całkowitej 4 t. Radny nie kwestionuje 

zasadności ustawienia tych znaków, bo gro tych dróg po prostu nie nadaje się do przenoszenia 

dużych obciążeń, ale jest to problem mieszkańców, rolników, którzy poruszają się sprzętem 

często  o znacznie większej masie. Oczywiście na części znaków są umieszczone tabliczki 

mówiące, że nie dotyczy wjazdów gospodarczych, ale na większości nie ma takich tabliczek.                      

W związku z tym, że są coraz częstsze patrole policji na drogach wiejskich stąd też jest obawa 

rolników, czy nie będą płacić kar za przekroczenie tonażu. Radny prosi, żeby przychylić się 

do tego problemu i ewentualnie tam gdzie jest to możliwe umieścić tego typu tabliczki. Jeśli 

chodzi o drogi gminne to Wydział Komunikacji, który częściowo sprawuje pieczę nad 

oznakowaniem tych dróg, mógłby w jakiś sposób wpłynąć  na poprawę tej sytuacji na 

drogach gminnych. 

 

Opinie do materiałów zgłoszonych na XLVI sesję stanowią załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad. 5 

Informacja o działalności Centrum Medycznego "Boruta" Sp. z o. o. w Zgierzu stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Prezes Centrum Medycznego "Boruta" Sp. z o. o. w Zgierzu Zbigniew Muras przedstawił 

informację. 

 

Radny Adam Bączyk poprosił, o rozszerzenie informacji dotyczącej poszerzenia działalności 

Spółki poprzez utworzenie nowych filii. 

 

Prezes poinformował, że jednym z jego planów jest utworzenie dużego trastu medycznego.  

W najlepszym okresie Centrum Medyczne liczyło 10.000 podopiecznych. Kiedy obejmował 

funkcje Prezesa liczba ta była poniżej 5.000. Poprzez stworzenie choćby poradni 

pediatrycznej oraz innych działań marketingowych udało się zwiększyć liczbę pacjentów do 

6.500. Nie ukrywa, że chciałby stworzyć filie będące obecnie w prywatnym posiadaniu 

istniejących NZOZ-ów albo tworzenia nowych w budynkach, które są nieużywane w innych 

miejscowościach. O szczegółach mówić nie może, gdyż stanowią one tajemnicę handlową.  

 

Radny Dariusz Cłapa poprosił, o wyjaśnienie co rozumie się pod pojęciem oddziału chirurgii 

jednego dnia oraz o szerszą informację  odnośnie karetki. 
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Prezes poinformował, że oddział chirurgii jednego dnia to oddział w którym wykonuje się 

zabiegi jednego dnia. Pacjent przychodzi rano, jest operowany i popołudniu lub w godzinach 

wieczornych opuszcza oddział. Są to najczęściej, jeśli chodzi o chirurgię ogólną zabiegi 

laparoskopowe, jeśli chodzi o ortopedię zabiegi artroskopowe, zabiegi okulistyczne, leczenie 

astmy i proste zabiegi ginekologiczne. Takie oddziały są kontraktowane przez Narodowy 

Fundusz Zdrowia. Oddział ten to jednak strategia na lata późniejsze. Uważa, że będą to lata 

2015 -2017. Natomiast jeśli chodzi o karetkę pogotowia to zgodnie z obecnym nazewnictwem 

istniejącym w ratownictwie medyczny to ambulans sanitarny. Zamierzamy taką karetkę wziąć 

w leasing. Jaki to będzie samochód jeszcze nie wie. Nie ogłoszono jeszcze żadnego 

postępowania przetargowego w tej sprawie.  

 

Radny Adam Bączyk zapytał, jak będzie obsadzona karetka. Czy będzie to obsada  

8-godzinna, czy 24-godzinna. 

 

Prezes odpowiedział, że obsada 24-godzinna obowiązuje tylko w systemie zintegrowanego 

ratownictwa medycznego i taki system dysponuje dwoma rodzajami karetek. Karetki typu 

podstawowego i typu specjalistycznego. Natomiast my nie zamierzamy wchodzić w zakres 

ratownictwa medycznego. Karetka ta będzie służyć jedynie celom transportowym. Zamierza 

w tym celu zatrudnić dwóch ratowników, z których każdy będzie mógł być kierowcą. 

Ratownicy ci   byliby zatrudnieni w ten sposób, że jeżeli nie będzie konieczny transport, czy 

to do miejsca zamieszkania pacjenta, czy innej placówki medycznej to wówczas będą działać 

w izbie przyjęć wspierając pracę lekarza. 

 

Ad. 6 

Informacja o działalności Powiatowej Spółki Infrastrukturalnej Sp. z o. o. w Zgierzu stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Prezes Powiatowej Spółki Infrastrukturalnej Sp. z o. o. w Zgierzu Ludwik Jastrzębiec – 

Pełczyński przedstawił informację. Poinformował, że Spółka zajmuje się głównie  dwoma 

nurtami. Jeden to drogi i wszystko co jest z nimi związane tzn. oznakowanie, dostarczanie 

energii elektrycznej do sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniach oraz konserwacje bieżące. 

Jeżeli chodzi o część drogową to są to sprawy związane z naprawą pasów drogowych, 

infrastruktury pobocznej tj. ciągi pieszych, do tego dochodzą jeszcze sprawy porządkowe tj. 

regulacja skrajni, przycinanie gałęzi i koszenie. Z istotnych rzeczy jakie Spółka wykonała to 

min. nakładka na fragmencie ul. Piłsudskiego w Zgierzu w ubiegłym roku oraz nakładka na  

drodze powiatowej Nr 5166 E w Aleksandrowi Łódzkim do granic powiatu w kierunku na 

Lutomiersk. Drugi nurt, którym zajmuje się Spółka to sprawy związane z jednostkami 

organizacyjnymi samorządu terytorialnego: szkoły, poradnie a także budynki Starostwa 

Powiatowego i Powiatowego Urzędu Pracy. Prowadzimy wyłonione z przetargu sprzątanie  

w budynkach Starostwa oraz PUP. Spółka zajęła się również przetargiem w którym 

wyłoniona została firma odbierająca nieczystości stałe. Objęte tym są wszystkie szkoły. 

Spółka nadzoruje to na bieżąco. Istotną inwestycją, którą Spółka w tak krótkim czasie 

swojego istnienia przeprowadziła była adaptacja pomieszczeń na potrzeby Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej  w Zgierzu. Adaptacja ta miała miejsce w budynku Zespołu 

Szkół Nr 1 im. Jakuba Stefana Cezaka w Zgierzu. W chwili obecnej funkcjonuje już tam PPP. 

Udało nam się stworzyć nieformalną grupę zakupową i przeprowadzić renegocjacje cenowe  

z zakładem energetyki celem obniżenia kosztów. Biorąc pod uwagę stawki jakie miały 

miejsce w umowach podpisanych przez  szkoły i poradnie były one zróżnicowane  

i kształtowały się na poziomie od 263 zł do 244 zł w przypadku jednej i w dwóch 

przypadkach 241 zł za MWh. Udało nam się uzyskać cenę w ramach prowadzonych 
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renegocjacji  na poziomie 236,50 zł co dało nam od 20 % do 30% w zależności od 

obowiązujących indywidualnych kontraktów oszczędności.  Oszczędności te kształtujemy na 

poziomie 150.000 zł – 170.000 zł w układzie do 31 grudnia br. Porozumienie jest zawierane 

w tej chwili przez  dyrektorów jednostek i obowiązuje do 31 grudnia 2015 r. Jeśli chodzi   

o sprawy związane z kolejnymi zadaniami to zostały one przekazane w materiale. 

Poinformował, że nie są one jedyne. Myślimy jeszcze o tworzeniu takich zadań, które można 

skomasować we współpracy z dyrektorami jednostek, które pozwolą na obniżenie  

i ujednolicenie usług telekomunikacyjnych, zakupów bieżących obsługi biurowej. W tej 

chwili kończymy przygotowania do dwóch przetargów na środki opałowe. Na opał stały  

i olejowy. Są cztery jednostki, które zakupują  duże ilości opału stałego i dwie jednostki, 

które zakupują olej. Tu też widzimy duże możliwości zaoszczędzenia środków tym bardziej, 

że chcemy to przeprowadzić jeszcze do końca czerwca, a  są w tej chwili najniższe ceny po 

badaniu rynku. Ze spraw finansowych to na koniec roku 2013 Spółka nie posiadała żadnych 

zobowiązań  finansowych. Środki majątkowe zgromadzone na dzień 31 grudnia 2013 r. 

odpowiadały wielkości kapitału zakładowego z momentu założenia. Przewyższały  granicę  

o 7.500 zł, czyli były wyższe środki finansowe na ten dzień,  niż kapitał zakładowy jaki był  

w okresie założenia. Poza zobowiązaniami, których Spółka nie posiadała na 31 grudnia  

2013 r. jest jeszcze istotne to, że nie posiadaliśmy żadnych kredytów. Posiadamy jeden 

leasing, który jest spłacany w ratach miesięcznych zawarty na dwa lata. Jeśli chodzi o obsadę 

to Spółka na dzień 31 grudnia 2013 r. posiadała trzech pracowników i Prezesa plus trzy 

umowy zlecenia: jedna na obsługę prawną, druga na obsługę księgową, trzecia na 

koordynatora zimowego utrzymania dróg. Z przeznaczonych funduszy na akcję zima 

2.500.000 zł. wydatkowane zostało jedynie 699.000 zł. 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że informacja jaka została przedstawiona Radnym jest gorzej 

poniżej krytyki. Czegoś takiego jak jest w radzie III kadencję, a dwie kadencje 

Przewodniczącym nie widział. Dopiero teraz jak udzielona została informacja to czegoś 

więcej się dowiedział się o działalności Spółki, gdyż z przedstawionej na piśmie informacji 

nie dowiedział się kompletnie niczego. Jeżeli sformułowanie „Zarząd Spółki uprzejmie 

informuje, iż w chwili obecnej Spółka prowadzi działalność na następujących kierunkach: 

sprzątanie ulic i chodników w Grotnikach, sprzątanie chodników w Rąbieniu, ul. Słowiańska” 

ma być uznane za kierunki działania Spółki to on jako Prezes, a też jest Prezesem Spółki by 

nie podpisał. Dobrze, że oddałem Panu głos i przedstawił Pan dodatkowe informacje, które 

zostaną zapisane w protokole. Ponieważ informacja ta była uwzględniona w planie pracy 

Rady to uważa, jeśli będzie zgoda Radnych, że powinien Pan złożyć tą informację jeszcze raz 

uwzględniając to co Pan wcześniej powiedział tzn. budżet za poprzedni rok, czy obecny, 

rozliczenie akcji zima, ile osób jest zatrudnionych. Od tego trzeba zacząć. Wspomniał Pan  

o prowadzeniu negocjacji z zakładem energetycznym w sprawie przesyłu energii to bardzo 

fajny temat. Jednak chciałby się dowiedzieć, jakie stawki obowiązywały jednostki, ile Pan 

wynegocjował. Takie informacje są dla nas bardzo istotne bo w momencie powoływania 

Spółki mieliśmy zapewnienie Zarządu, że Spółka da nam pewne korzyści. Chcemy wiedzieć 

jakie inne zadania Spółka realizowała. Jakie zakupy jeżeli chodzi o opał. Czy zamawiając 

hurtowo dla pięciu szkół to byłyby to oszczędności 10%  co w skali roku dawałoby kwotę ok. 

10.000 zł. 

 

Radny Tomasz Jędrzejczak w imieniu Klubu Prawo i Sprawiedliwość podzielił stanowisko 

Przewodniczącego Rady. Ta informacja jest żenująca. Zarząd powinien wyciągnąć wnioski  

z tego faktu. 
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Radna Lidia Elert oznajmiła, że w tej informacji poza tym co powiedział Przewodniczący 

Rady zabrakło, także informacji dotyczących oszczędności wygenerowanych przez Spółkę 

począwszy od jej powstania. Dobrze byłoby również, aby w informacji uwzględnić marżę 

jaką Spółka narzuca Powiatowi oraz ewentualne dodatkowe środki przekazane przez Powiat 

Spółce również od czasu jej powstania. 

 

Radny Bogdan Jarota wskazał, że trudno nie zgodzić się z tym co zostało powiedziane 

odnośnie tej informacji. Większość tego co zostało zapisane i to co Prezes Spółki przedstawił 

sprowadza się do biura zamówień publicznych. Bo co oznacza dostarczanie prądu do 

sygnalizacji świetlnej to po prostu wyłonienie dostawcy. Konserwacja to również praca firmy 

zewnętrznej. Czyli na dobrą sprawę są to zadania, jak wcześniej wspominał biura zamówień 

publicznych. Oczywiście pewnie jest nad tym jakiś nadzór. Kwestia, której chciałby się 

dowiedzieć jako Radny to z czego żyje Spółka. Jakie środki otrzymuje na swoje 

funkcjonowanie. Przypomniał, że jak była powoływana zgłaszanych było szereg obiekcji co 

do jej finansowania. Głównym założeniem funkcjonowania finansowego Spółki było 

odzyskiwanie podatku VAT. Stąd też pytanie, ile tego VAT- u zostało odzyskane.  

Czy w ogóle jest to możliwe. Kwestia następna to koszty pracy. Dowiedzieliśmy się, że jest 

siedmiu pracowników jednak, ile to kosztuje już nie. Kolejna kwestia to opłaty Rady 

Nadzorczej itp. Radny nie dowiedział się z tego sprawozdania jaki jest majątek Spółki. Prezes 

powiedział, że kapitał Spółki jest większy niż na początku. Na stronie internetowej wpisane 

jest 1.100.000 zł. W początkowej wersji były to warsztaty, które zostały sprzedane za 754.000 

zł. Czy te pieniądze są dalej jako kapitał zakładowy, czy poszły w obrót.  

 

Radny Adam Bączyk zapytał, kiedy zostanie dokończona nakładka na ul. Piłsudskiego  

w Zgierzu.  

 

Radny Radosław Zaborowski oznajmił, że zastanawia się cały czas nad sensem istnienia  tej 

Spółki. Poprosił o podanie chociaż, jednego z zadań, które wykonuje Spółka, i nie może  być 

ono wykonane w ramach działalności Starostwa Powiatowego. 

 

Przewodniczący Rady zgłosił propozycję, aby ta informacja została ponownie przygotowana 

na kolejne posiedzenie Rady w dniu 30 maja br.   

 

Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Ad. 7 

Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr XXXI/288/12 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

30 listopada 2012 r. w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu Zgierskiego 

z organizacjami pozarządowymi  oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2013 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Sekretarz Powiatu Adam Świniuch przedstawił sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji:  

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo - Finansowej 

do sprawozdania. 
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Radna Lidia Elert poinformowała, że prześledziła sprawozdania z poprzedniego roku i jeszcze 

poprzedniego i stwierdza, że bardzo dobrze co niektóre stowarzyszenia działają i otrzymują 

takie środki jakie otrzymują. Mówi tutaj o str. 6, 7 sprawozdania „Zestawienie otwartych 

konkursów ofert ogłoszonych w 2013 r.  z podziałem na priorytety”. W zeszłym roku Polskie 

Stowarzyszenie na Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym Koło  w Aleksandrowie 

Łódzkim otrzymało 66.770 zł na dwa zadania. W roku 2012 otrzymało 77.290 zł. To samo 

jest ze Stowarzyszeniem na Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym Koło w Zgierzu.  

W zeszłym roku otrzymało 81.980 zł,  a w 2012 r. 89.370 zł. Jeżeli chodzi o Polskie 

Stowarzyszenie Ludzi Cierpiących na Padaczkę przyznała, że podchodzi do tego  

z sentymentem wystąpiło w 2012 r. o kwotę  22.759 zł  i otrzymało 11.154 zł. Natomiast  

w tym roku wystąpiło o kwotę 18.500 zł i otrzymało 11.3330 zł. Rozumie, że tutaj sentyment 

może mieć Dyrektor Agnieszka Duszkiewicz – Nowacka  do Stowarzyszenia na Rzecz Osób 

z Upośledzeniem Umysłowym Koło w Aleksandrowie Łódzkim. Jest to sugestia, aby inne 

stowarzyszenia, które działają na rzecz osób niepełnosprawnych również wspierać. Następnie 

odniosła się do str. 8 sprawozdania „z zakresu pomoc społeczna dofinansowanie otrzymali”. 

28 lutego 2014 r. wystąpiła do Starosty Zgierskiego o protokół z realizacji zadania przez 

Fundację Ekumeniczne Centrum Dialogu Religii i Kultur, ul. Łęczycka 4 Aleksandrów 

Łódzki pod nazwą - prowadzenie specjalistycznego poradnictwa z rehabilitacją dla dzieci  

i młodzieży w Powiecie Zgierskim. Przyznana kwota dotacji ze środków Powiatu to  

162.384 zł. Nie otrzymała jednak tego protokołu. Wystąpiła ponownie do Starosty i otrzymała 

informację, że  w związku z wątpliwościami sprawozdanie jest nadal w toku oceny. Następna 

kwestia to Fundacja „Swoboda”, która nie prowadzi już Domu Pomocy Społecznej  

w Głownie. Wystąpiła  do Starosty z pismem 25 marca br. w sprawie udostępnienia protokołu 

z kontroli doraźnej. Nie prosiła w swoim piśmie o zalecenia, ani o odpowiedź na zalecenia. 

Po prostu interesował ją protokołu z kontroli doraźnej. Oczywiście tego protokołu nie 

otrzymała. Następna sprawa to prowadzenie  DPS w Ozorkowie przez Fundację ECDiK. 

Kwota dofinansowania 365.775,96 zł. Jak Radni uważnie słuchali interpelacji to Fundacja ta 

absolutnie  nie rozliczyła się z dotacji.  Poprosiła, jeżeli można o wszystkie protokoły  

z rozliczenia, bo do 5 stycznia organizacje pozarządowe mają termin na złożenie stosownych 

sprawozdań, aby przyjrzeć się, ile osób korzysta i dlaczego są takie środki dla jednych, a takie 

dla drugich. Oczywiście prosi Starostę o protokół z kontroli doraźnej z Głowna   

i o przekazane wreszcie rozliczenia jeżeli takowe jest Fundacji ECDRiK jeżeli chodzi  

o zadanie prowadzenie specjalistycznego poradnictwa z rehabilitacją dla dzieci i młodzieży  

w Powiecie Zgierskim. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zgierzu Agnieszka Duszkiewicz – 

Nowacka odniosła się do rozliczenia z Fundacją „Swoboda” oraz z Fundacją ECDRiK. 

Oznajmiła, że sprawa ta cały czas jest w toku. Wysyłamy non stop pisma, analizujemy 

dokumenty. Fundacja ECDRiK zakończyła zadanie 28 lutego br. Tym samym miała czas na 

przedłożenie sprawozdania do 31 marca br. Nie złożyła tego sprawozdania. Wystosowane 

zostały wezwania do uregulowania należności, przede wszystkim tych o których Radna 

mówiła w swojej interpelacji. Nie wie jaki będzie finał. Być może spotkamy się w sądzie  

z jedną i drugą Fundacją. Zarówno Biuro Audytu podczas swojej kontroli zauważyło 

uchybienia, jak również kontrole, które były prowadzone przez PCPR.  Problemem 

zasadniczym  jest to jak patrzymy na środki, jakimi dysponują Fundacje. Bo środki dotacji, 

która jest przekazywana przez Powiat, a więc środki pochodzące z Urzędu Wojewódzkiego są 

tylko częścią i to jest dotacja. Gdy mówimy o ewentualnych zwrotach środków to powstaje 

pytanie, czy również mamy prawo żądać zwrotu środków innych np. pochodzących od 

mieszkańców. Nie są to środki dotacji. Są to środki powiązane z dotacją. Zatem jest to istotne 

zagadnienie. Natomiast nie jest w stanie określić, czy cały ten proces będzie trwał dwa 
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tygodnie, trzy tygodnie, dlatego, że Fundacje występują ciągle z nowymi argumentami. 

Natomiast ich praca na tym polu jest bardzo, bardzo intensywna. Odniosła się do części 

zapytania dotyczącego, że jedne Fundacje dostają środki na poziomie 70.000 zł  i  inne na 

poziomie 11.000 zł. Oznajmiła, że nie kieruje się tu absolutnie sympatiami. Zwróciła uwagę, 

że również środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

realizację zadań podlegają  procedurze konkursowej. Najistotniejsze jest to o jakie środki 

dane organizacje występują i jakie zadania mają do zrealizowania. Priorytetem dla wszystkich 

członków Komisji było to, aby te środki nie były przejadane i szły przede wszystkim na 

działania rehabilitacyjne na, które organizacje pozarządowe nie pozyskają środków z innych 

źródeł. Innego rodzaju koszty należy zakwalifikować w przypadku krótkotrwałych działań. 

Inne wysokości towarzyszą zadaniu, które jest realizowane przez osiem, dziewięć miesięcy. 

Protokoły z Komisji są dostępne. Oferty są również dostępne. Nie ma tu znaczenia sympatia. 

Jest też tak, że są projekty, które są powtarzalne, czyli takie w którym jedno zadanie było w 

takim samym zakresie i wymiarze realizowane w jednym roku, a potem w następnym i kwoty 

mogą by porównywalne. Staramy się, aby nie były to wycieczki, nie były to jednorazowe 

imprezy bo zadania zlecane czemu innemu mają służyć. Poza tym jest też tak, że organizacje 

pozarządowe są osadzone w określonych środowiskach lokalnych i gminy często wspierają je 

w organizacji imprez. W tej chwili nie pamięta o  jakie środki zostały zmniejszone i jakie 

zadania z projektu zgłoszonego przez Polskie Stowarzyszenie Osób Cierpiących na Padaczkę 

nie zostały zakwalifikowane. Natomiast może w tej chwili przypuszczać, że chodziło przede 

wszystkim o koszty związane z wyjazdem i z wyżywieniem. Ważne jest to, aby w ramach 

tych programów można było dofinansowywać np. koszty zatrudnienia. Jest to istotne, aby 

pomoc, która jest świadczona, rehabilitacja, która jest prowadzona nie była na zasadzie 

wolontariatu. Rehabilitację powinni prowadzić specjaliści, a to kosztuje. 

 

Radna Lidia Elert zapytała na jakim etapie jest sprawa zadania - prowadzenie 

specjalistycznego poradnictwa z rehabilitacją dla dzieci i młodzieży w Powiecie Zgierskim. 

Pamięta, że jak się spotykaliśmy w sprawie likwidacji etatów w poradni psychologiczno – 

pedagogicznych nieliczne osoby, które uczestniczyły w tym spotkaniu broniły utworzonych  

w nich etatów. Pani Dyrektor mówiła wtedy, że rehabilitacja, poradnictwo będzie wspierać 

poradnie i pomagać im w rozwiązaniu problemów. Tak naprawdę to PPP w Ozorkowie słynie 

z pomocy dla dzieci autystycznych. Pani zapewniała, że Fundacja ECDRiK świetnie sobie 

poradzi z tym tematem. Pamiętam też sesje, na których zapewniała Pani i opowiadała jak to 

będzie dobrze w DPS w Ozorkowie. Teraz widać, że tak nie jest. Na jakim etapie jest 

realizacja tego sprawozdania. Czy mam szanse do końca kadencji je jeszcze otrzymać.  

 

Dyrektor PCPR odpowiedziała, że tak. Jeśli chodzi o sprawozdanie z zakresu działań 

poradnictwo specjalistyczne dla dzieci to na dzień dzisiejszy Prezes Fundacji złożył 

sprawozdanie i złożył dokumenty rozliczeniowe. Natomiast dwa tygodnie temu wystąpiliśmy 

z prośbą  o złożenie wyjaśnień dotyczących  jednego rachunku, który budzi wątpliwości.  
 

Radny Radosław Zaborowski poddał w wątpliwość, czy Rada powinna przyjmować to 

sprawozdanie. Uważa, że powinna być to tylko informacja. Ustawa zakłada, że Zarząd 

przedstawia Radzie sprawozdanie. Zatem nie określa, że Rada przyjmuje go, bądź nie 

przyjmuje.  
 

Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński poprosił o ogłoszenie  przerwy w celu wyjaśnienia 

tej wątpliwości.  
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Przewodniczący Rady ogłosi przerwę w obradach o godz. 11
45

. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 12
38

. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z opinią radcy prawnego jeżeli 

sprawozdania te były do tej pory przyjmowane  w drodze głosowania, a w porządku jest to 

przyjecie informacji to poddaje je pod głosowanie. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  17 radnych. 

Przeciw głosowało     7 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    1 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła.   
 

Ad. 8 

Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr XX/192/12 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

27 stycznia 2012 r. w sprawie przyjęcia wieloletniego powiatowego programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego  na lata 2012-2014 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 

Sekretarz przedstawił sprawozdanie. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji:  

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo - Finansowej 

do sprawozdania. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  17 radnych. 

Przeciw głosowało     8 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła.   
 

Ad. 9a) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu 

Zgierskiego stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię Komisji Statutowo-Prawnej do projektu 

uchwały. 

 

Radny Tadeusz Iwaniuk w imieniu Klubu Platforma Obywatelska  uczcił pamięć Radnej 

Marii Jadczak. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVI/476/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 kwietnia 2014 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego 

Rady Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
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Ad. 9b)  
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego stanowi załącznik  

nr 13 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż skargę skierował do Komisji Statutowo-Prawnej, 

która  po przeanalizowaniu skargi i zasięgnięciu opinii radcy prawnego uznała, że Rada nie 

jest organem właściwym do rozpatrzenia pisma jako skargi. Zgodnie z art. 231 ustawy 

Kodeks postępowania administracyjnego jeżeli organ, który otrzymał skargę nie jest właściwy 

do jej rozpatrzenia obowiązany jest przekazać ją właściwemu organowi. W związku  

z powyższym przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania skargi Pana Zygmunta 

Pietryniaka na Starostę Zgierskiego do Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Geodezyjnego  

i Kartograficznego w Łodzi, który stanowi załącznik nr  14 do protokołu. 

 

Radca prawny Sławomira Różycka- Somorowska poinformowała, że w tej sprawie było dużo 

wątpliwości. Niemniej jednak w trybie Kpa, w którym rozpatruje się wszystkie skargi 

przedmiotową skargę należały przekazać organowi właściwemu. W tym wypadku z uwagi na 

to, iż Wydział Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości Starostwa Powiatowego  

w  Zgierzu wykonuje zadania z zakresu administracji rządowej, właściwym do rozpatrzenia 

tej skargi jest organ wyższego rządu, który nadzoruje działalność tej administracji i jest to 

WINGiK, a nie Rada Powiatu.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVI/477/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 kwietnia 2014 r. w sprawie przekazania skargi Pana Zygmunta 

Pietryniaka na Starostę Zgierskiego do Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Geodezyjnego  

i Kartograficznego w Łodzi, stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad. 9c) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych  

w Powiecie Zgierskim na lata 2014 – 2017 stanowi załącznik nr  16 do protokołu. 
 

Dyrektor PCPR przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji:  

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Radna Lidia Elert poinformowała, że w Programie tym brakuje jej danych obecnych. Str. 11 

wielkość wydatków przeznaczonych  na realizację zadań Powiatu Zgierskiego pochodzących 

z PFRON. Nie ma tu rubryki rok 2013. Rozumie, że nie chciała Pani pokazać, że w  2013 r. 

nastąpił ogromny spadek pomocy osobom niepełnosprawnym jeżeli chodzi o likwidację 

barier architektonicznych w komunikowaniu się i technicznych, czy przedmioty ortopedyczne 

oraz środki pomocowe. Str. 12 są tu dane z Narodowego Spisu Powszechnego Ludności  

i Mieszkań z 2002 r. Jak wszyscy wiemy, taki spis był również prowadzony w 2012 r. Dla 

Radnej dane te nie są aktualne. W Powiecie nastąpił spadek ludności, a nie wiemy, czy nie 

wzrosła liczba osób niepełnosprawnych.  
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Dyrektor PCPR poinformowała, że jeśli chodzi o dane Głównego Urzędu Statystycznego to 

nie dysponowała on jeszcze w momencie tworzenia tego programu (styczeń br.) cząstkowymi 

danymi, które można byłoby odnieść do Powiatu. Nie tylko były niedostępne dla nas, ale 

również dla władz województwa. Program wojewódzki również jest opary o takie dane. 

Oczywiście zgadza się z tym, że nie powinien być to tylko rok 2002. Natomiast jeśli chodzi  

o dane z 2013 r. w zakresie środków z PFRON to oczywiście jest w ich  posiadaniu. Nie 

ujęcie ich 2013 r. nie wynika z tego, że nie chciała pokazać, że nastąpił jakikolwiek spadek. 

Ten program, który jest materiałem operacyjnym w stosunku do Programu integracji de facto 

mógłby być dopiero przyjęty po przyjęciu Programu integracji. Oczywiście może uzupełnić 

dane z 2013 r. Radni wiedzą, że są one złożone, gdyż na poprzedniej sesji zdawaliśmy takie 

sprawozdania. Natomiast program ten powstał trochę wcześniej z powodów czysto 

organizacyjnych.  

 

Radna Lidia Elert zwróciła uwagę, że w punkcie pomoc społeczna został podany rok 2013. 

 

Dyrektor PCPR odpowiedziała, że tak.  Brakujące dane może  uzupełnić. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    2 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVI/478/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 kwietnia 2014 r. w sprawie przyjęcia Programu działań na rzecz osób 

niepełnosprawnych w Powiecie Zgierskim na lata 2014 – 2017 stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 

 

Ad. 9d) 

Projekt uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu Zgierskiego za rok 

2013 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 

Dyrektor PCPR przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji:  

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    2 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVI/479/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 kwietnia 2014 r. w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu 

Zgierskiego za rok 2013 stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Ad. 9e) 

Projekt uchwały w sprawie podziału Powiatu Zgierskiego na okręgi wyborcze, ich numerów, 

granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu. 
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Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię Komisji Statutowo-Prawnej do projektu 

uchwały. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  18 radnych. 

Przeciw głosowało     1 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    6 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVI/480/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 kwietnia 2014 r. w sprawie podziału Powiatu Zgierskiego na okręgi 

wyborcze, ich numerów, granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu stanowi 

załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Ad. 9f) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/32/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia  

29 grudnia 2010 r. w sprawie delegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię Komisji Statutowo-Prawnej do projektu 

uchwały. 

 

Radny Tadeusz Iwaniuk w imieniu Klubu PO zgłosił kandydaturę Radnego Dariusza Cłapy. 

 

Radny Dariusz Cłapa wyraził zgodę. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVI/481/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 kwietnia 2014 r. w sprawie zmiany uchwały Nr III/32/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia  29 grudnia 2010 r. w sprawie delegowania radnych do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 

Ad. 9g) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację i podpisanie umowy  

o dofinansowanie projektu pn. „Większa wiedza – równe szanse, zajęcia dodatkowe dla 

uczniów szkół specjalnych w powiecie zgierskim”, współfinansowanego ze środków Unii 

Europejskiej, w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego stanowi załącznik nr 24 do 

protokołu.  

 

Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Funduszy Zewnętrznych Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu Ilona Rafalska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji:  

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Budżetowo – Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVI/482/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 kwietnia 2014 r. w sprawie wyrażenia zgody na realizację i podpisanie 

umowy o dofinansowanie projektu pn. „Większa wiedza – równe szanse, zajęcia dodatkowe 

dla uczniów szkół specjalnych w powiecie zgierskim”, współfinansowanego ze środków Unii 

Europejskiej, w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego stanowi załącznik nr 25 do 

protokołu.  

 

Ad. 9h) 

Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasta Głowna dotyczącego 

przekazania Gminie Miasta Głowna zarządzania drogą powiatową Nr 5101 E  

– ul. Sikorskiego w Głownie, w szczególności w zakresie realizacji zadania pn. „Budowa 

sygnalizacji świetlnej    w ul. Sikorskiego” stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Wojciech Budziarski przedstawił projekt uchwały. 

 

Radna Lidia Elert oznajmiła, że każda inwestycja w Powiecie ją cieszy. Jednak uważa, że 

realizujmy to co wcześniej zostało uzgodnione, uchwalone. Wywiązujmy się z tego jakie 

wcześniej porozumienia zawarliśmy. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię Komisji Statutowo-Prawnej do projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  19 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    2 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVI/483/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 kwietnia 2014 r. w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasta 

Głowna dotyczącego przekazania Gminie Miasta Głowna zarządzania drogą powiatową  

Nr 5101 E – ul. Sikorskiego w Głownie, w szczególności w zakresie realizacji zadania  

pn. „Budowa sygnalizacji świetlnej   w ul. Sikorskiego” stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

 

Ad. 9i) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia  

20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2014 stanowi 

załącznik nr 28 do protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji:  

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo – Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  19 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    2 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLVI/484/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 kwietnia 2014 r. w sprawie zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia  20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2014 stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

 

Ad. 10 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

Powiatu stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

 

Radna Lidia Elert odniosła się do 40 skarg jakie złożyło Zgierskie Przedsiębiorstwo 

Komunikacyjne „MARKAB” w Zgierzu w związku z zaniechaniami Starosty Zgierskiego  

w zakresie rozpatrzenia wniosku Spółki co do przyznania należnych świadczeń pieniężnych  

z tytułu wykonywania zadania z zakresu administracji publicznej w postaci usunięcia na 

zlecenie policji pojazdów z drogi publicznej i przechowywanie ich na parkingu strzeżonym 

Spółki  wyznaczonym w tym celu przez Starostę Zgierskiego. 

 

Przewodniczący Rady potwierdził, że wpłynęło 40 skarg. Skierował  je do Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej oraz do Statutowo – Prawnej w celu 

przeanalizowania i przedstawienia wniosków oraz do Zarządu w celu złożenia wyjaśnień. 

Procedowanie uchwał w tym zakresie odbędzie się na sesji 30 maja br.  

 

Ad. 11 
Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 

Ad. 12 

Wicestarosta oświadczył, iż odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielona na piśmie                          

w statutowym terminie. 
 

Ad. 13 

Radni nie składali oświadczeń i wniosków.  
  
Ad. 14 

Mieszkanka Zgierza Zofia Niechciał „chciałaby wiedzieć, czy ul. Ciosnowska będzie przejęta 

od Przyrodniczej przez Powiat. Mieszkańcy z jednej strony miasta  z drugiej strony gminy nie 

mogą się doprosić o równanie tamtej drogi i o utwardzenie jej drogi. Czy rzeczywiście jest to 

prawda to co usłyszałam wczoraj na sesji gminy, że będzie ten odcinek przejęty przez  

Powiat. To pierwsze. Drugie proszę Państwa, kiedy zakład Boruty był likwidowany   

i likwidator sprzedawał nieruchomości w imieniu wojewody to nie sprzedawał je jako 

własność tylko jako dzierżawę wieczystą.  Proszę Państwa te nieruchomości z dzierżawy 

wieczystej nie są w większości  to co widać na południu zakładu wykorzystywane na cel 

przedsiębiorczości  i na  cel działania i tworzenia stanowisk pracy. Uważa, że to powinno być 

zrewidowane i każdą dzierżawę wieczystą można w odpowiednim momencie przerwać jeżeli 

teren ten nie  jest zagospodarowany tak jak z przeznaczeniem. Następna sprawa proszę 

Państwa dotyczy skrzyżowania na trasie 71 ponieważ nie mogą mieszkańcy doprosić się ani 

Aleksandrowa, ani Łodzi niewiadomo do kogo mają iść. Proszą, że na skrzyżowaniu Rąbień – 
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Aleksandrów- Łódź przy DPS tam się znajduje to krzyżowanie trasa 71 jest dość dużo 

zdarzeń z pieszymi. Nie ma tam bezpiecznej drogi dla pieszych i mieszkańcy proszą, żeby 

jednak jak to jest, aż tak dużo gmin, żeby jednak pomóc im w uzyskaniu bezpiecznej drogi. 

71  jest pod zarządem Generalnej z Sieradza. Więc może jednak zainterweniuje, aby tam było 

bezpiecznie przejście. Dlatego bardzo proszę o interwencję. A z nieruchomościami to 

rzeczywiście proszę ruszyć bo Pan Grabek nabył nie tylko nieruchomość od 

Konstantynowskiej ale również wewnątrz i to wszystko zarasta”.  

 

Przewodniczący Rady przypomniał o obowiązku składania oświadczeń majątkowych                    

do 30 kwietnia br. Poinformował, że  nie wyklucza zwołania dodatkowej sesji w maju  

w związku z powołaniem nowego Radnego w skład Rady. Natomiast czerwcowa sesja 

planowana jest  na  dzień 18 czerwca br.  
 

Ad. 15 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia             

XLVI sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 13
50

. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała        


